

TERMS & CONDITIONS

PARTICIPATION & ELIGIBILITY

- Aldar Malls Management (“Management”) reserves the right to disqualify participants or revoke prizes for non-compliance with these terms.
- Employees of Aldar Properties, its affiliated retailers, contractors, suppliers, advertising/PR agencies, or their immediate family members are ineligible to participate.

REGISTRATION RULES

- On-site registration is mandatory for participation. Pre-registration is strictly prohibited.
- Games and gaming consoles are available on a first-come, first-served basis; reservations are not permitted.

PRIZE TERMS

- Winners are ineligible to win additional prizes for the duration of the event.
- Prizes are non-transferable, non-refundable, and cannot be exchanged for cash (in whole or part).
- Management assumes no responsibility for prizes once awarded, including loss or damage.

EVENT CONDUCT

- Participants must exhibit respectful behaviour. Use of foul language, aggression, or disruptive conduct will result in immediate removal.
- Children under 10 years old must be supervised by an adult/guardian (18+). Unaccompanied minors will not be permitted.
- Please wear modest and respectful clothing.
- Food and drinks are not allowed inside the activation

LIABILITY & RESPONSIBILITIES

- Participants are solely responsible for their personal belongings. Management is not liable for lost, stolen, or damaged items.

DATA USAGE & CONSENT

- Information provided during registration may be used by Management for promotional or communication purposes.
- By participating, you consent to receiving marketing communications from Yas Mall via email.

MEDIA AND PROMOTIONAL USE

- Photographs and/or videos may be taken during the event for promotional purposes, including social media, advertising, and event materials.
- By participating, you consent to the use of your image in such media. To opt out, notify event staff prior to or during the event.

الشروط والأحكام

أولاً: المشاركة والأهلية

تحتفظ إدارة "الدار مولز" بحقها في استبعاد أي مشارك أو سحب الجوائز في حال عدم الالتزام بهذه الشروط والأحكام.
لا يحق لموظفي شركة الدار العقارية أو الشركات التابعة لها أو متاجرها أو المقاولين أو الموردين أو وكالات الإعلان والعلاقات العامة أو أفراد عائلاتهم المباشرين المشاركة في المهرجان.

ثانياً: قواعد التسجيل

يُشترط التسجيل في الموقع للمشاركة، ولا يُسمح بالتسجيل المسبق تحت أي ظرف.
تتوفر الألعاب وأجهزة الألعاب حسب أولوية الحضور، ولا يُسمح بالحجوزات المسبقة.

ثالثاً: شروط الجوائز

لا يحق للفائزين الحصول على جوائز إضافية طوال مدة المهرجان.
الجوائز غير قابلة للتحويل أو الاسترداد ولا يمكن استبدالها نقداً كلياً أو جزئياً.
تخلي الإدارة مسؤوليتها عن الجوائز بعد تسليمها، بما في ذلك فقدان أو التلف.

رابعاً: قواعد السلوك خلال الفعالية

يجب على المشاركين التحلي بالسلوك المحترم، وسيؤدي استخدام الألفاظ النابية أو التصرفات العدوانية أو السلوك المزعج إلى الاستبعاد الفوري من المهرجان.
يُشترط مرافقة الأطفال دون سن العاشرة من قبل شخص بالغ (18 سنة فما فوق). ولا يُسمح بدخول القصر غير المصحوبين.
يرجى ارتداء ملابس محتشمة ومحترمة.
يُمنع إدخال المأكولات والمشروبات إلى داخل منطقة الفعالية.

خامساً: المسؤوليات والضمانات

يتحمل المشاركون المسؤولية الكاملة عن ممتلكاتهم الشخصية. ولا تتحمل الإدارة أي مسؤولية عن فقدان أو سرقة أو تلف أي من هذه الممتلكات.

سادساً: استخدام البيانات والموافقة

يجوز للإدارة استخدام المعلومات المقدمة أثناء التسجيل لأغراض ترويجية أو تواصلية وبمشاركتك، فإنك توافق على تلقي رسائل تسويقية من ياس مول عبر البريد الإلكتروني.

سابعاً: الاستخدام الإعلامي والترويجي

قد يتم التقاط صور فوتوغرافية أو تسجيل مقاطع فيديو خلال الفعالية لأغراض ترويجية، بما في ذلك استخدامها على وسائل التواصل الاجتماعي والإعلانات والمواد الخاصة بالفعالية.
وبمشاركتك، فإنك توافق على استخدام صورتك في هذه المواد. وفي حال عدم الرغبة بالمشاركة الإعلامية، يرجى إخطار فريق الفعالية قبل أو أثناء الحدث.